
Protokół nr V/2024 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 3 października 2024 r. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1400, zakończono o godz. 1600. 
Podjęto uchwały od nr V/27/2024 do nr V/41/2024. 
 
W sesji uczestniczyło 21 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Waldemar Gazda otworzył V sesję Rady Powiatu  
w Ostródzie VII kadencji, powitał wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radnego Henryka Kacprzyka. Po czym 

poinformował, że w dniu 30 września br. do Biura Rady został przekazany wniosek 

Klubu PIS o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji projektu uchwały  

w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez komisję rewizyjną dodatkowej kontroli, 

która nie została ujęta w planie na rok 2024. Dodał, że zgodnie z art. 15 ust. 11 ustawy 

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym klub ma prawo złożenia takiego 

wniosku, a Przewodniczący zobowiązany jest do wprowadzenia projektu uchwały  

do porządku obrad najbliższej sesji. Następnie zapytał czy radni mają uwagi  

do porządku obrad. 

Radny Zabłocki poinformował, że przedmiotowy wniosek przesłał na adres mailowy 
Przewodniczącego w dniu 26 września br., zaś 30 września br. podczas wizyty  
w Urzędzie złożył wniosek, na którym został potwierdzony jego wpływ. 
 
Przewodniczący wyjaśnił, że w tej kadencji jest system eSesja i radni nie mają 
założonych skrzynek mailowych. 
 
Radny Waszczyszyn, odnosząc się do dyskusji przedmówców i wątpliwości w tym 
zakresie wystąpił z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o przedmiotowy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kołodziejski wystąpił z wnioskiem o zmianę kolejności punktów w porządku 
obrad. Zaproponował, żeby punkt nr 17 w brzmieniu: „17. Sprawozdanie z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady.” został przeniesiony  
w miejsce punktu nr 2, zaś dotychczasowe punkty otrzymałyby kolejne numery. 
 
Radny Munje poprosił, aby odczytać treść projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z projektem uchwały zgłoszonym 
przez Klub PIS zleca się Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu przeprowadzenie 
dodatkowej kontroli, która nie została ujęta w planie na 2024 rok w zakresie 
tematycznym: kontrola działalności Zarządu Powiatu w latach 2019-2024 w zakresie 



polityki kadrowej, wynagradzania, w tym wypłacania dodatków, nagród, premii, 
ekwiwalentów za niewykorzystany urlop, przeznaczenia środków na doskonalenie 
zawodowe i korzystanie z mienia powiatowego. 
 
Pan Starosta wyraził zdanie, że przedkładany projekt uchwały posiada błędy 
merytoryczne i powinien zostać poprawiony. 
 
Radny Kołodziejski zwrócił się do Pana Starosty o wyjaśnienie jakie błędy zawiera 
projekt uchwały. 
 
Pan Starosta odpowiedział, że zapisy w projekcie uchwały są niewłaściwe,  
ale nie będzie w tej kwestii poprawiał wnioskodawców. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 
Waszczyszyna o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zgłoszony przez Klub 
PIS. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada 17 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” odrzuciła wniosek radnego 
Waszczyszyna. 
Protokół głosowania radnych w sprawie wniosku radnego Waszczyszyna stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że zakres kontroli ujęty w projekcie uchwały dotyczy 
działalności Starosty a nie Zarządu Powiatu. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Kołodziejskiego 
dotyczący zmiany kolejności punktów porządku obrad. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada 17 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” odrzuciła wniosek radnego 
Kołodziejskiego. 
Protokół głosowania radnych w sprawie wniosku radnego Kołodziejskiego stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu udzielania ulg w spłacie należności mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Powiatowi Ostródzkiemu oraz jego jednostkom podległym. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania polegającego na sprzątaniu ulic  
i chodników, a także utrzymaniu zimowym chodników na terenie miasta Miłakowo 
w ciągu ulic powiatowych w latach 2025-2029. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 
partnerskiego w ramach Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 



finansowanego z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych 
państw członkowskich Unii Europejskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży gruntu 
zbywanego w drodze bezprzetargowej, na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego. 
17. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 

Rady. 
18. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołów z poprzednich 

sesji. 

Uwag do protokołu z III sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 27.06.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada 20 głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw” przyjęła protokół z III sesji Rady 
Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Uwag do protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 9.08.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z IV sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z IV sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2024-2038. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



 
Przewodniczący poprosił Pana Starostę o zabranie głosu. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że drugie wersje projektów uchwał: zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 
2024-2038 oraz w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, nad którymi będą 
głosowali radni uwzględnia zabezpieczenie środków finansowych w wysokości 
220 884 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie realizowanego przez Gminę Małdyty 
zadnia dotyczącego przebudowy drogi gminnej w miejscowości Surzyki Wielkie,  
które w swoim zakresie obejmuje odcinek drogi powiatowej Nr 1227N.  
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/27/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski zapytał w jaki sposób oszacowano kwotę 220 000 zł, która znalazła 
się w projekcie uchwały, z przeznaczeniem na zakup busa dla Domu Dziecka  
w Morągu. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że kwota ta została oszacowana przez Dyrektora Wydziału 
Rozwoju Lokalnego, Inwestycji i Gospodarowania Środowiskiem i jest zgodna z kwotą 
wskazaną we wniosku złożonym przez uprawniony do tego podmiot tj. Morąskie 
Stowarzyszenie Wspierania Rodzin w Morągu. Wyjaśnił, że powiat wystąpi również  
z wnioskiem do PFRON o możliwość współfinansowania zakupu tego busa. Dodał,  
że zostanie on zakupiony na potrzeby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie,  
a następnie przekazany w użyczenie Domu Dziecka. 
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że cena być może jest zgodna z wnioskiem,  
ale powinna być zgodna z cenami rynkowymi. 
 
Radna Szczurowska podziękowała, że w zmianach w budżecie zabezpieczone zostały 
środki na remont drogi Kalbornia-Leszcz, które są długo wyczekiwane przez 



mieszkańców Gminy Dąbrówno. Ponadto podziękowała, że na jej prośbę Zarząd Dróg 
Powiatowych złożył wniosek na remont drogi Samin-Saminek i dodała, że czeka  
na pozytywne decyzje w tym zakresie z Rządowego Funduszu Dróg. Odnosząc się 
natomiast do zakupu busa dla Domu Dziecka w Morągu poinformowała, że podziękuje 
za to Panu Staroście wtedy jak już bus zostanie zakupiony i przekazany placówce. 
 
Radny Winnicki oraz radny Zabłocki podziękowali Zarządowi, że w budżecie powiatu 
znalazły się środki na zakup busa dla Domu Dziecka w Morągu. 
 
Radny Kołodziejski zaapelował do radnych, aby nie dziękować za rzeczy, które dawno 
temu powinny się stać. Stwierdził, że bus już dawno powinien zostać zakupiony oraz  
że Gmina Dąbrówno w końcu otrzymała cokolwiek z inicjatywy powiatu ostródzkiego. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że po konsultacji z Panią Ostrowską Dyrektor ZDP 
postulował, aby remont drogi Samin-Saminek przedłużyć do miejscowości Ostrowite. 
Dodał, że wnioskował także, aby od strony Gminy Rybno dokończyć remont drogi 
Dąbrówno-Wądzyn. Po czym wyraził nadzieję, że Pan Starosta weźmie pod uwagę 
przedstawione postulaty.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/28/2024 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie emisji 

obligacji. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że nie w porządku jest organizowanie komisji,  
na której opiniowany jest projekt uchwały w sprawie emisji obligacji, w tym samym dniu 
co sesja, na której ten projekt będzie procedowany. Następnie zaapelował do Pana 
Starosty, aby prowadzić bardziej racjonalną politykę, bo z zaciąganego zadłużenia  
w wysokości 5 mln zł, 2 mln zł to wydatki inwestycyjne, zaś 3 mln zł to obsługa 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Stwierdził, że nie powinno się rezygnować  
z inwestowania, ale należałoby również poszukać oszczędności. 
 



Pan Starosta, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, wyjaśnił  
że te 5 mln zł było ujęte w budżecie przyjętym na 2024 rok i zabezpieczało wkład 
własny w wysokości 2 mln zł do zadań inwestycyjnych. Dodał, że w związku  
ze wzrostem ilości tych zadań zwiększono wkład własny o 2 mln zł. Po czym stwierdził, 
że kwestia ta była omawiana już na komisjach i wydawało się, że wszystko jest 
zrozumiałe, a radny Kołodziejski nadal pyta o to samo. 
 
Radny Kołodziejski, nawiązując do wypowiedzi Pana Starosty, poinformował że mówi 
o racjonalnym prowadzeniu polityki finansowej. Po czym zwracając się do Pana 
Starosty zapytał jaki był wynik finansowy Szpitala w Ostródzie za 2023 rok oraz 
dlaczego pracownicy Szpitala nie otrzymują na bieżąco wypłat.  
 
Przewodniczący Rady, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego wyjaśnił, 
że będzie punkt dotyczący spraw różnych i wtedy zaprasza do dyskusji w kwestii 
poruszanej przez radnego, albowiem obecnie omawiany jest punkt dotyczący emisji 
obligacji.  
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/29/2024 w sprawie w sprawie emisji obligacji, została podjęta 17 głosami 
„za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik  
nr 10 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności mających charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi 

Ostródzkiemu oraz jego jednostkom podległym. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/30/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu 
i trybu udzielania ulg w spłacie należności mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Powiatowi Ostródzkiemu oraz jego jednostkom podległym, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 



Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  

na realizację których w 2024 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/31/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/32/2024 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 



Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 

zadania polegającego na sprzątaniu ulic i chodników, a także utrzymaniu 

zimowym chodników na terenie miasta Miłakowo w ciągu ulic powiatowych  

w latach 2025-2029. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/33/2024 w sprawie powierzenia zadania polegającego na sprzątaniu ulic 
i chodników, a także utrzymaniu zimowym chodników na terenie miasta Miłakowo  
w ciągu ulic powiatowych w latach 2025-2029, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast finansowanego z Drugiej 

Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych państw członkowskich 

Unii Europejskiej.  

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/34/2024 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 
partnerskiego w ramach Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 



finansowanego z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych 
państw członkowskich Unii Europejskiej, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży gruntu zbywanego w drodze 

bezprzetargowej, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/35/2024 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży gruntu 
zbywanego w drodze bezprzetargowej, na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

użyczenia nieruchomości mienia powiatu (dot. nieruchomości użyczanej  

na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Ostródzie). 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 



Uchwała nr V/36/2024 w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

użyczenia nieruchomości mienia powiatu (dot. nieruchomości użyczanej  

na potrzeby funkcjonowania Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności). 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/37/2024 w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Trzynastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr V/38/2024 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 



Czternastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego (skarga  

dot. wykorzystywania samochodu służbowego dla celów prywatnych). 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja, przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski odczytał treść swojej skargi na działanie Starosty Ostródzkiego 
związane z wykorzystywaniem samochodu służbowego dla celów prywatnych. 
Następnie odniósł się do przebiegu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na której była 
rozpatrywana przedmiotowa skarga i stwierdził, że przygotowane uzasadnienie  
do projektu uchwały nie ma nic wspólnego z przebiegiem tej Komisji. Dodał,  
że pomimo, iż komisja dwoma głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw” uznała 
skargę za bezzasadną to sformułowała wnioski o skorygowanie istniejącego stanu 
rzeczy. Na zakończenie zapytał w jaki sposób Pan Starosta zgłosił zdarzenie jakie 
miało miejsce w dniu 2 maja br. 
 
Radny Munje Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśnił,  
że w protokole z posiedzenia Komisji odnotowano, że zarówno on jak i radny Winnicki 
rekomendują, aby dokonać zmiany umowy zawartej z Panem Starostą na używanie 
samochodu służbowego do celów prywatnych w zakresie podwyższenia wysokości  
opłaty ponoszonej za użytkowanie samochodu. Wyjaśnił, że odmienne zdanie w tym 
zakresie miał radny Waszczyszyn, który zaproponował rozwiązanie ww. umowy.  
 
Pan Starosta poinformował, że na komisjach odniósł się już do wszystkich skarg 
radnego Kołodziejskiego i dodał, że rekomendacje Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
zostaną wypełnione. 
 
Radny Waszczyszyn wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji złożył odrębne zdanie, gdyż 
uważa że Pan Starosta może do pracy dojeżdżać prywatnym samochodem jak robią  
to wszyscy inni dojeżdżający do pracy oraz jak robił to jego poprzednik. Stwierdził,  
że rekomendowana przez Komisję podwyżka opłaty do 400 zł za użytkowanie 
samochodu służbowego do celów prywatnych jest niewystraczająca. 
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do uzasadnienia projektu uchwały w przedmiotowej 
sprawie, stwierdził że nie ma w nim mowy o zarzucie dotyczącym ukrywania przed  
Zarządem Powiatu oraz Radą Powiatu w Ostródzie zdarzenia, które miało miejsce  
w dniu 2 maja br. Następnie poinformował, że zapoznał się z materiałami prasowymi, 
w których jest artykuł jednej z regionalnych izb obrachunkowych, która uznała taki 
sposób wykorzystywania majątku służbowego za niezgodny z prawem. Dodał,  
że napisał w tej sprawie do RIO w Olsztynie, która poinformowała, że zgłoszone przez 



radnego informacje w tym zakresie zostaną zweryfikowane podczas następnej kontroli 
kompleksowej gospodarki finansowej.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 21 radnych.  
Uchwała nr V/39/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego, została podjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu. W głosowaniu nie wziął udziału Pan Starosta oraz radny 

Kołodziejski. 

Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Piętnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego (skarga dot. naruszenia 

prawa przy podejmowaniu uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty 

Ostródzkiego). 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja, przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski odczytał treść swojej skargi na działanie Starosty Ostródzkiego 
związane z naruszeniem prawa przy podejmowaniu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Starosty Ostródzkiego. Następnie wracając do przebiegu I sesji Rady 
Powiatu w Ostródzie przypomniał, że wnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktu 
dotyczącego wynagrodzenia Starosty Ostródzkiego. 
 
Przewodniczący Rady, w trakcie wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, poinformował 
że wszyscy radni byli obecni na tej sesji i pamiętają jej przebieg. 
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że Przewodniczący Rady nie powinien mu utrudniać 
przedstawienia skargi oraz swojego stanowiska jako skarżącego. 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie utrudnia radnemu Kołodziejskiemu 
przedstawienia stanowiska, albowiem wyraził on je pisemnie w złożonej skardze, którą 
radni otrzymali na tablety.   
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że sesje oglądają też mieszkańcy i oni mają prawo 
wiedzieć. Kontynuując swoją wypowiedź dodał, że art. 21 ust. 7 o samorządzie 
powiatowym zabrania Panu Staroście głosowania nad uchwałą w sprawie swojego 
wynagrodzenia. Stwierdził, że jakby Pan Starosta nie głosował to i tak projekt uchwały 
w sprawie wynagrodzenia Starosty Ostródzkiego przedstawiony przez 



Przewodniczącego podczas I sesji zostałby przegłosowany. Następnie zwracając się 
do Przewodniczącego Rady stwierdził, że skoro miał przygotowany projekt uchwały  
z kwotami to powinien również uzasadnić jakie zasługi dla powiatu ostródzkiego 
poczynił Pan Starosta, aby otrzymać wynagrodzenie w zaproponowanej wysokości. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 21 radnych.  
Uchwała nr V/40/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 
Ostródzkiego, została podjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu. W głosowaniu nie wziął udziału Pan Starosta oraz radny 
Kołodziejski. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Szesnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego (skarga  

dot. niewykorzystania urlopu wypoczynkowego na skutek czego został 

wypłacony ekwiwalent za niewykorzystany urlop). 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i udzielił głosu radnemu 
Kołodziejskiemu oraz poprosił o nieodczytywanie treści skargi, którą radni również 
otrzymali na tablety. 
 
Radny Kołodziejski stwierdził, że odczyta treść skargi, gdyż nie robi tego dla radnych 
tylko dla mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, poprosił aby  
w takim razie zmieścił się ze swoją wypowiedzią w limicie czasowym określonym  
w statucie.   
 
Radny Kołodziejski odczytał treść swojej skargi na działanie Starosty Ostródzkiego 
związane z niewykorzystaniem urlopu wypoczynkowego oraz zaniechaniem czynności 
związanych z nadzorem w zakresie wykorzystania urlopu wypoczynkowego przez 
Wicestarostę oraz Etatowego Członka Zarządu, na skutek czego został wypłacony 
ekwiwalent za niewykorzystany urlop wypoczynkowy. Na zakończenie zaapelował  
do radnych, aby się zastanowili jak będą głosowali, bo temat na pewno nie zakończy 
się na tej sesji. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 



W trakcie głosowania na sali obecnych było 21 radnych.  
Uchwała nr V/41/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 
Ostródzkiego, została podjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu. W głosowaniu nie wziął udziału Pan Starosta oraz radny 
Kołodziejski. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Siedemnastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Radny Kołodziejski poinformował, że po zapoznaniu się z wnioskiem złożonym przez 
powiat ostródzki na termomodernizację m.in. Domu Dla Dzieci i Młodzieży „Promyk”  
w Morągu skonsultował się z Panią Dyrektor i stwierdził, że nikt nie rozmawiał z nią  
w tej sprawie, ponieważ ona chciała pompę ciepła i fotowoltaikę, a ma mieć piec  
na pellet. Następnie zapytał dlaczego pracownicy Szpitala w Ostródzie nie dostają 
wypłat na czas? 
 
Pan Starosta, odnosząc się do termomodernizacji domu dziecka, wyjaśnił, że ustalane 
było z Panią Dyrektor jakie są możliwości w tym zakresie i co miało być objęte 
termomodernizacją. Następnie poinformował, że wszystkie problemy finansowe 
szpitala pochodzą z braku płatności przez NFZ, co spowodowało, że pracownicy 
szpitala faktycznie we wrześniu nie otrzymali wynagrodzenia. Wyjaśnił, że rozmawiał 
w tej sprawie z Dyrektorem NFZ, który zapewnił, że trzeciego lub czwartego 
października br. środki finansowe zostaną przekazane szpitalowi, co umożliwi 
dokonanie wypłaty wynagrodzeń pracownikom szpitala. 
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski podjął decyzję 
o zmianie zespołów ratownictwa medycznego, która wynikała z problemów  
związanych z zapewnieniem lekarzy do karetek. Dodał, że rozumie, że jest to decyzja 
Wojewody, ale poprosił Pana Starostę, aby poinformował mieszkańców jakie kroki  
w tym kierunku podjął. Następnie zapytał jaki jest wynik finansowy szpitala za ubiegły 
rok. 
 
Przewodniczący Rady, nawiązując do kwestii poruszanych przez radnego 
Kołodziejskiego, wyjaśnił że nie dotyczą one sprawozdania. Po czym przeszedł  
do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Osiemnastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo Warmińsko-
Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków informujące o udzieleniu Parafii  
pw. Przemienienia Pańskiego w Chojniku dotacji w wysokości 8 500 zł przeznaczonej 
na badania konserwatorskie elewacji i wnętrza wraz z wyposażeniem kościoła 
filialnego w Sambrodzie. 
Następnie, zwracając się do Pana Starosty, zapytał co zostało ustalone podczas 
spotkania, które odbyło się z przedstawicielami firmy medycznej w sprawie możliwości 
wykonania parkingu dla pracowników na tzw. dziedzińcu przy budynku przychodni. 
Ponadto, biorąc pod uwagę bezpieczeństwo mieszkańców, zaapelował również  
o podjęcie kroków ku rozwiązaniu problemu dotyczącego braku chodnika do nowo 
otwartego centrum handlowego w Górce.  
 
Pan Starosta, odnosząc się do pytania Przewodniczącego Rady w zakresie wykonania 
parkingu za przychodnią, poinformował, że faktycznie odbyło się w tej sprawie 
spotkanie z przedstawicielkami firmy, która wynajmuje dużą część lokali w budynku 
przychodni i padła na nim propozycja wykonania parkingu, z tym że byłby on dostępny 



wyłącznie dla pracowników, a koszt jego wykonania byłby w całości naszym kosztem. 
Wyjaśnił, że propozycja ta nie była do zaakceptowania i zaproponował finasowanie 
budowy parkingu po połowie, ale od tamtej pory nie było żadnego odzewu w tej 
sprawie. Następnie odnosząc się do budowy chodnika do centrum handlowego  
w Górce, poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z Burmistrzem Ostródy, który 
również dostrzega ten problem i wyraził nadzieję, że uda się w tej sprawie podjąć kroki  
w dobrym kierunku. Dodał, że powiat jest w stanie znaleźć środki finansowe  
na współfinasowane budowy tego chodnika, który jest bardzo ważny i potrzebny 
mieszkańcom. 
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Pana Starosty, zapytał z jakiej przyczyny odwołał 
Pana Tomasza Podsiadło ze stanowiska Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do pytania radnego Kołodziejskiego, poinformował,  
że już na komisjach wyjaśniał radnemu tę kwestię, o którą ponownie pyta. Po czym 
dodał, że Dyrektora PCPR powołuje i odwołuje Zarząd a nie Starosta. 
 
Radny Kołodziejski dopytał dlaczego Zarząd podjął taką decyzję. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że umowę z Dyrektorem PCPR rozwiązano na porozumieniem 
stron. 
 
Radny Kołodziejski, stwierdził, że to nie jest odpowiedź na zadane pytanie. Następnie 
odnosząc się do odpowiedzi otrzymanej na złożone zapytanie dotyczące wysokości 
dodatków funkcyjnych oraz motywacyjnych przyznanych dyrektorom szkół, 
kierownikom jednostek organizacyjnych oraz dyrektorom Wydziałów Starostwa 
zapytał z jakiej przyczyny Dyrektor Wydziału Rozwoju Lokalnego, Inwestycji  
i Gospodarowania Środowiskiem ma wyższy dodatek funkcyjny niż niektórzy pozostali 
dyrektorzy Wydziałów Starostwa. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do pytania radnego Kołodziejskiego, wyjaśnił że kwestia 
wysokości przyznawanych dodatków należy do decyzji Starosty. 
 
Radny Zabłocki, zwracając się do Zarządu, poprosił o przygotowanie uchwały 
dotyczącej udzielenia pomocy mieszkańcom Polski dotkniętych tegoroczną powodzią. 
 
Radna Dziubińska, w imieniu mieszkańców Gminy Morąg, zwróciła się z prośbą  
o przychylność przy rozpatrywaniu wniosków do projektu budżetu dotyczących 
remontu ulicy Dworcowej, Chodkiewicza, Leśnej w Morągu, drogi Niebrzydowo Wielkie 
– Strużyna, drogi Wenecja-Kudypy-Jędrychówko-Morąg oraz budowy chodnika 
Morąg-Antoniewo i w miejscowości Niebrzydowo Wielkie. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnej Dziubińskiej, poinformował  
że na przebudowę ulicy Leśnej w Morągu został złożony wniosek o dofinansowanie 
zadania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
  
Radny Winnicki, nawiązując do wypowiedzi radnej Dziubińskiej, poinformował  
że w pełni popiera zgłoszone przez nią wnioski i dodał, że sam również podobne złożył 
do projektu budżetu.  
 
Radny Dzieliński, poinformował, że także złożył podobne wnioski jak jego 
przedmówcy. Po czym stwierdził, że bardzo ważną rzeczą jest jeszcze Szpital  
w Ostródzie i zaapelował, aby podjąć działania, które zapobiegły likwidacji oddziału 
położniczego w Szpitalu. 
 



Radny Purzycki, odnosząc się do budowy ronda przy Netto, zapytał czy jest szansa  
na uzyskanie przejezdności bez świateł w tym miejscu przed 1 listopada br. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do pytania radnego Purzyckiego, poinformował  
że w okresie 1 listopada br. musi być przejezdność w tym miejscu. Po czym dodał,  
że termin zakończenia tej inwestycji jest wyznaczony na dzień 7 listopada br.  
 
Radny Purzycki zapytał czy w razie wystąpienia ekstremalnych zjawisk, takich jak  
np. powódź są w powiecie miejsce, w których mogłaby być narażona infrastruktura 
krytyczna, stacje przekaźnikowe, osiedla czy nawet życie ludzkie. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do pytania radnego Purzyckiego, poinformował  
że na chwilę obecną nie posiada takiej informacji. 
 
Radny Zabłocki zwrócił się o z prośbą o ujęcie w budżecie powiatu remontu drogi  
z Miłakowa w kierunku Świątek. 
 
Radny Kołodziejski zaapelował do radnych, aby myślenie o inwestycjach powiatowych 
nie zamykali w okręgu wyborczym, z którego zostali wybrani. Stwierdził,  
że z wykonanej przez niego analizy wynika, że istnieje bezpośrednie przełożenie osób 
zasiadających w Zarządzie Powiatu na realizowane inwestycje. Dodał, że najbardziej 
uprzywilejowane są Gminy: Morąg i Ostróda. Dodał, że po rozmowie z Panią Dyrektor 
ZDP doszli do wniosku, że Rada Powiatu powinna ustalić harmonogram wykonywania 
inwestycji drogowych, tak aby wszyscy znali kolejność ich realizacji. 
 
Radna Dziubińska, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, stwierdziła 
że zarówno Gmina Ostróda jak i Gmina Morąg są największymi gminami w powiecie  
i mają największe potrzeby, ze względu na dużą ilość dróg i ulic ze zniszczoną 
nawierzchnią. 
 
Radny Winnicki, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, poinformował  
że bardzo się cieszy, że w ostatnim roku na terenie Gminy Morąg zostało coś zrobione, 
bo jak wspomniał, kilkanaście lat wstecz na terenie tej gminy jak i Gminy Miłakowo  
nic nie było robione. 
 
Radny Waszczyszyn, nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Rady w sprawie 
budowy chodnika do centrum handlowego w Górce, stwierdził że jest on niezbędny  
dla bezpieczeństwa pieszych i wyraził nadzieję, że zostanie wykonany. Ponadto 
zwrócił również uwagę, że na terenie centrum nie ma toalet zewnętrznych oraz 
zabezpieczenia medycznego. Następnie, odnosząc się do kwestii dróg, stwierdził, 
że Gmina Dąbrówno jest zapomniana przez powiat i posiada wiele dróg powiatowych, 
szutrowych i gruntowych. Dlatego też zaapelował, aby ustalić harmonogram realizacji 
inwestycji drogowych, o którym już wspominał radny Kołodziejski.   
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął V sesję Rady Powiatu 
w Ostródzie VII kadencji. 
 
Protokołowała: 
Karolina Świątek 
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